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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan tudják összeegyeztetni a mentés területén megnövekedett feladatokat a
csökkentett finanszírozással?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Kökény Mihály egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A mentés állami feladat. 2002-ben úgy adtuk át a rendszert, hogy a mentőhálózat fejlesztése
elindult, a szükséges mentőállomáshelyek kijelölése megtörtént, és a katonai helikopterek
bevonásával kiépült a légimentőbázis. Létrehoztuk a sürgősségi-orvostani szakmai
kollégiumot, és megkezdődőit a sürgősségi szakorvosképzés is .

A mostani koalíciós kormány is ígérte a mentés és a sürgősségi rendszer továbbfejlesztését .
Ehhez képest mi történt? A 2004-es költségvetés-tervezetben a mentés az
egészségbiztosítóhoz került olyan indokkal, hogy jövőre az Európai Unió tagjai leszünk, és az
ide érkező betegek mentését más módon nem lehet elszámolni . Félő azonban, hogy nem ez a
valódi indok.
A helyzet ugyanis az, hogy a különböző jogcímeken mentésre fordított összeg milliárdokkal
csökken! Pedig a szolgálat mentőállomásai, gépkocsiparkja, eszközei fejlesztésre szorulnak, a
mentők jövedelméről nem is beszélve .
A mentőszolgálatot az infláció, az áfa emelkedés, és az energia árának drasztikus növekedése
is sújtja. Így a csökkenő finanszírozással nemhogy a rendszer fejlesztése, de még a fenntartása
is lehetetlen .

Kérdezem Miniszter Úrtól :

- Hogyan tudják a mentés területén összeegyeztetni a megnövekedett feladatokat a csökkentett
finanszírozással?
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Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . december 11 .
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